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Από το υπ’ αριθ. 22/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 563/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Θέση του Δ.Σ. σχετικά με την αντιμετώπιση 
του προβλήματος που δημιουργήθηκε από τις 
«τρελές αγελάδες» και διάθεσης χρηματικού 
ποσού. 

 
       Σήμερα 20 Νοεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 16-11-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Δελαβερίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Κ. Γκαβαϊσές  
4. Μ. Γαβρίδης M. Σουμελίδης  
5. K. Aσλάνογλου Β. Γιαννουλάκης  
6. Δ.  Πέτκος Σ.  Παναγιωτίδης  
7. Κ. Κόλβατζης Θ.  Σιδηρόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης   -------- 

10. Ν. Χαμαλής    
11. Λ. Τάκης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 563/2000 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε.Σοφιανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 563/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Μ.Ποτουρίδης και προσήλθε κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2000 απόφασης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 564/2000 απόφασης 
αποχώρησε η κα Λευκοπούλου. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2000 απόφασης  

14. Π. Πιτούλιας 
15. Α. Κεσίδης 
16. Α. Ταραλάς 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Λ. Τσαβδαρίδης 
20. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Αγαθαγγελίδης, Ν. Χαμαλής και Κ. 

Κόλβατζης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 566/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Ποτουρίδης και Μ. Γαβρίδης.  
 

21. Ε. Λευκοπούλου 
22. Ι. Ακριβόπουλος 
23. Ε. Κουκουρδής 
24. Γ. Μανακούλης 
25. Π. Αγαθαγγελίδης 

 



 Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 
συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον 
Δήμαρχο ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι: 
 Δήμαρχος :Θέλω να σας ενημερώσω για το πρόβλημα που δημιουργήθηκε 
από τις τρελές αγελάδες. Ο κλάδος της κτηνοτροφίας στην περιοχή μας είναι ο πιο 
δυναμικός για την οικονομία μας και είναι ο μοναδικός που έχει θετικούς δείκτες 
ανάπτυξης. 
 Από την εθνική παραγωγή του κρέατος το 35% παράγεται στη Βέροια. 
 Η εξέλιξη που πήρε το θέμα για τις τρελές αγελάδες μας ανησυχεί. Θα πρέπει 
να δούμε τους κινδύνους που διατρέχουμε και την πραγματική κατάσταση που 
υπάρχει. 
 Το Σάββατο το πρωϊ έγινε μία σύσκεψη για το θέμα αυτό στην οποία 
συμμετείχαν ο Αντινομάρχης κ. Διούδης, ο Δ/ντής της Κτηνιατρικής Υπηρεσίας, το 
Επιμελητήριο, ο σύνδεσμος βοοτρόφων, ο σύνδεσμος κρεοπωλών και οι πρόεδροι 
των Τ.Σ των Δ.Δ  που αναπτύσσουν κτηνοτροφία (Ασωμάτων, Κουμαριάς, 
Τριποτάμου, Γεωργιανών και Καστανιάς). 
 Τα στοιχεία που προέκυψαν είναι : Στο Ν.Ημαθίας δεν εισάγονται κρέατα για 
εμπόριο αλλά μόνο μικροί μόσχοι στους οποίους γίνεται εδώ η πάχυνσή τους. Το 
92% των εισαγωγών σε μοσχάρια μικρής ηλικίας γίνεται από την Τσεχία, Πολωνία 
και Ρουμανία, τα οποία δεν έχουν σχέση με τις περιοχές υψηλού κινδύνου. Το 
υπόλοιπο 8% εισάγεται από Γαλλία, Ιταλία και Ισπανία. Αυτά τα ζώα όμως 
μεγάλωσαν εδώ. Το σύνολο των μονάδων δεν χρησιμοποιούν ζωοτροφές αλλά 
καλαμπόκι. 
 Στο σφαγείο της Βέροιας κάθε Δευτέρα σφάζονταν, κατά μέσο όρο, 120 
μοσχάρια και σήμερα σφάχτηκαν μόνο 8. 
 Η πρόταση του Δήμου για ν΄αναπτυχθεί η ορεινή κτηνοτροφία ήταν: 1)Να  
τοποθετείται ένα καρτελάκι κατά τη σφαγή του ζώου στο οποίο θα αναγράφεται η 
σταβλική εγκατάσταση, η προέλευση και ο αριθμός διαβατηρίου. 2)Να 
προσκαλέσουμε τα  κρατικά κανάλια, να γίνει μία εκπομπή στην οποία να δείξουμε 
τις σταβλικές εγκαταστάσεις και πλάνα ελεύθερης βοσκής. 3)Να γίνει μία 
διαφημιστική καμπάνια για το Ν.Ημαθίας στην οποία θα συμβάλλουν ο Δήμος 
Βέροιας, η Νομ/κή Αυτ/ση, η Συντεχνία Βοοτρόφων και το Επιμελητήριο με το ποσό 
των 5 εκ. δρχ. ο κάθε ένας. Αν δεν συμβάλλουν οι παραπάνω φορείς με το ποσό αυτό 
δεν θα συμβάλλει και ο Δήμος Βέροιας, γιατί η προβολή θα γίνει για όλο το 
νομό.4)Να δημιουργηθεί ένα κέντρο Πιστοποίησης του παραγόμενου κρέατος. 5)Να 
γίνει άμεση δημιουργία σχολής των ΤΕΙ ζωϊκής παραγωγής και 6)Να ενισχυθεί η 
ορεινή κτηνοτροφία. 
 Η  σύσκεψη κατέληξε ομόφωνα σε 12 σημεία. 
1.-Να γίνει ενημέρωση των πολιτών. 
2.-Να βοηθήσουμε στη χρηματοδότηση αυτής της ενημερωτικής καμπάνιας. 
3.-Να γίνει εκπομπή στην κρατική τηλεόραση που να δείχνει όλη τη διαδικασία 
παραγωγής κρέατος. Σήμερα ήρθε το συνεργείο της ΕΤ3 και επισκέφθηκε 2 
κτηνοτροφικές μονάδες και το σφαγείο. 
4.-Να δημιουργηθεί μία καρτέλα για κάθε ζώο. 
5.-Να διοργανωθούν 2 ημερίδες από τη Νομ/κή Αυτ/ση.Η 1η στις 24/11 και η 2η στις 
28/11. 
6.-Η δημιουργία κέντρου ελέγχου και πιστοποίησης. 
7.-Η ίδρυση ΤΕΙ ζωϊκής παραγωγής. 
8.-Εργαστήριο εξέτασης εγκεφάλου. 



9.-Η δημιουργία εργαστηρίου ελέγχου. 
10.-Ενίσχυση της ορεινής κτηνοτροφίας. Όλοι οι πρόεδροι των Τ.Σ των Δ.Δ να 
κάνουν πρόταση μέχρι τις 31-12-2000. 
11.-Εντατικοποίηση προγράμματος εγκαταστάσεων υποδομών. Έτσι θα  γίνει και η 
μετεγκατάσταση των σταβλικών εγκαταστάσεων που σήμερα ρυπαίνουν με τα 
απόβλητά τους. 
12.-Η δημιουργία μίας  πενταμελούς επιτροπής για τη μελέτη του θέματος. 
 Πρόεδρος :Ορίστε ερωτήσεις. 
 Χαμαλής :1)Η Ευρωπαϊκή Ένωση εξήγγειλε κάποιες επιφυλάξεις και για τα 
πουλερικά. Έγινε  γι αυτά κάποια μνεία στη συζήτησή σας; 2)Έχουν εισαχθεί 2 τόνοι 
μοσχαριών από τη Γαλλία. Έχουν αποσυρθεί αυτά; 
 Ουρσουζίδης :Κε Δήμαρχε είπατε ότι το10% περίπου των μοσχαριών  μικρής 
ηλικίας εισήχθησαν από τη Γαλλία, Ισπανία και Ιταλία. Αυτά τα ζώα δεν έχουν 
πρόβλημα; Γνωρίζουμε σε ποιες μονάδες πήγαν; 
 Αγαθαγγελίδης :1)Ποιος προκάλεσε την σύσκεψη; 2)Ποιοι συμμετείχαν; 
3)Ποιους εκπροσωπεύουν; 
 Σκουμπόπουλος :Στο συμβούλιο που έγινε στις 10-7-2000, έθεσα θέμα για τη 
διασφάλιση της τιμής του ροδακίνου. Υποσχθήκατε ότι θα το φέρνατε θέμα στο 
συμβούλιο και δεν το φέρατε. Χαίρομαι  που ο κ. Δήμαρχος ευαισθητοποιήθηκε για 
τις τρελές αγελάδες αλλά με τα τρελά ροδάκινα τι γίνεται; 
 Με ποια αρμοδιότητα ο κ. Δήμαρχος δεσμεύθηκε με 5 εκ. δρχ. γι αυτήν την 
καμπάνια; 
 Γεωργιάδης Χρ.:Το Μεσσολόγγι έχει πιο λίγο πληθυσμό από τη Βέροια και 
έχει σχολές ΤΕΙ. Αυτές αποφέρουν πολλά έσοδα στην πόλη. Χαίρομαι που ο κ. 
Δήμαρχος είπε να διεκδικήσουμε ΤΕΙ ζωϊκής παραγωγής. Να μην διεκδικήσουμε 
μόνο ΤΕΙ ζωϊκής παραγωγής αλλά και άλλες σχολές. 
 Δήμαρχος :Κε Χαμαλή, για τα πουλερικά δεν μπήκε θέμα γιατί η παραγωγή 
τους είναι  μηδενική στην περιοχή μας. 
 Κανένας δεν ξέρει πως δημιουργείται η ασθένεια στα βοοειδή και πως 
μεταδίδεται. Δεν ξέρουμε αν αύριο μεταδοθεί και στους  χοίρους. 
 Κε Αγαθαγγελίδη, τη σύσκεψη την προκάλεσε ο υποφαινόμενος.  Κάλεσα τον 
αντινομάρχη κ. Διούδη, τον Δ/ντή της Κτηνιατρικής Υπηρεσίας, το επιμελητήριο, το 
σύνδεσμο βοοτρόφων και κρεοπωλών και τους προέδρους  των Τ.Σ των Δ.Δ που 
αναπτύσσουν κτηνοτροφία, για να συζητήσουμε το πρόβλημα. 
 Επικοινώνησα και με τον κ. Νομάρχη γιατί το  πρόβλημα δεν αφορά μόνο την 
Τοπ. Αυτ/ση αλλά και τη Νομ/κή. Συμμετείχαν όλοι από τον σύνδεσμο κτηνοτρόφων, 
οι κρεοπώλες , οι ελεύθεροι κτηνοτρόφοι και οι πρόεδροι των  Δ.Δ., κ.κ. 
Κουκουρδής, Μανακούλης, Τριανταφυλλίδης, Σουμελίδης και  Σ. Γεωργιάδης. 
 Κε Σκουμπόπουλε, στη σύσκεψη έθεσα το ερώτημα "πολύ καλά 
χρησιμοποιούμε το καλαμπόκι για να ταϊζουμε τα ζώα". 
 Αφού έχουμε ροδάκινα που πάνε για απόσυρση μήπως θα μπορούσε να γίνει  
κάποια επεξεργασία τους για να  χρησιμοποιηθούν σαν α΄ ύλη για την κτηνοτροφία; 
 Σήμερα επικοινώνησα με το Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο έθεσα  αυτό το 
ερώτημα και μου απάντησαν  ότι υπάρχουν τέτοιοι μέθοδοι επεξεργασίας και μάλιστα 
έχουν χαμηλό κοστολόγιο. 
 Ήθελα να ενημερώσω το σώμα για την εξέλιξη του  θέματος. Όταν θα 
υπάρχουν περισσότερα στοιχεία θα ρθει θέμα στο συμβούλιο για να ψηφίσει το 
σώμα. 
 Κε Γεωργιάδη, δίνω μάχη για 2 σχολές ΤΕΙ στη Βέροια. 



 Κε Ουρσουζίδη, κάθε ζώο που εισάγεται, έχει στα αυτιά του 2 ετικέτες. Η μία 
είναι το διαβατήριο και η Δ/νση Γεωργίας, έχει για κάθε ζώο που έχει εισαχθεί 
καρτέλα. Η 2η ετικέτα, έχει τον αριθμό του βαθμού εκμετάλλευσης. Η Δ/νση 
Γεωργίας ξέρει πόσα ζώα εισήχθησαν, σε ποιες μονάδες και παρακολουθεί που πάει 
παραπέρα. Από τα 2000 ζώα, τα οποία ήρθαν σε πολύ μικρή ηλικία και ουσιαστικά 
παχύνθηκαν στην Ελλάδα, μπορεί το 80%, να έχουν ήδη φύγει στην κατανάλωση. Η 
κάρτα που ζητάμε, αυτό το νόημα έχει. 
 Σκουμπόπουλος :Είπε στην εισήγησή του ο Δήμαρχος ότι η κτηνοτροφία 
αποτελεί  μοχλό ανάπτυξης της πόλης και της περιοχής μας.  Και η γεωργία αποτελεί 
μοχλό ανάπτυξης. Δεν δείξαμε την ίδια ευαισθησία. 
 Εντατικοποίηση είπε ο Δήμαρχος στις 12 προτάσεις. Οι 12 προτάσεις  είναι 
σωστές.Αν και θα μπορούσε  κάποιος να πει ότι τα 5 εκ. είναι πολύ λίγα για το Δήμο 
Βέροιας. Εγώ θα  πρότεινα 10 εκ. να βάλει ο Δήμος Βέροιας, για να ενισχύσουμε 
πραγματικά την προσπάθεια αυτής της ενημέρωσης. Εμείς είχαμε διαφωνήσει με τις 
σχολές ΤΕΙ γιατί είχαμε προτείνει να γίνει άλλη σχολή. Συμφωνούμε απόλυτα με τα 
11 σημεία αυτού του σχεδιασμού που έγινε για να αντιμετωπιστεί το θέμα, πλην των 
σχολών ΤΕΙ.Εφόσον όμως έρθουν και αυτές οι σχολές στη Βέροια, θα τις 
χειροκροτήσουμε, έστω και αν δεν συμφωνούμε. 
 Κουκουρδής :Για κάθε χωριό, υπάρχει πρόγραμμα βελτίωσης βοσκοτόπων, το 
οποίο εφαρμόζεται από την Διεύθυνση Γεωργίας.  Με έγγραφο του Υπουργείου 
Εσωτερικών, είχε ζητηθεί απ΄όλα τα Δ.Δ, να  υποβάλλουν προτάσεις ώστε να γίνουν 
σε κάθε χωριό συγκροτημένες μονάδες, από τους κατοίκους που ασχολούνται με την 
κτηνοτροφία. Νομίζω ότι θα πρέπει να προτείνει ο Δήμος μας να τροποποιηθεί αυτό 
το πρόγραμμα για να γίνουν τέτοιες βελτιώσεις, ώστε να οργανωθούν και να  
συγκροτηθούν εκεί αυτές οι μονάδες. 
 Ουρσουζίδης :Θα ήθελα να ξεκαθαρίσω δύο  ζητήματα. 1)Της προέλευσης 
των ζώων  από χώρες οι οποίες φέρονται ως επικίνδυνες. Να αποσυρθούν τα ζώα που 
απέμειναν και να ξεκαθαρίσει, το ζήτημα αυτό το οποίο δημιουργεί  ένα νέφος στην 
όλη υπόθεση. 
 2)Να ενημερώσει με ευθύνη της η Νομαρχιακή Αυτ/ση, αφού κάνει κάποια 
έρευνα, τους πολίτες περί των ζωϊκών τροφών, οι οποίες είναι διαθέσιμες στους 
στάβλους.Αν βρεθούν κάποιες μονάδες να έχουν πρόβλημα, να ληφθούν άμεσα 
μέτρα, όχι όμως εις βάρος αυτών των μονάδων. 
 Αγαθαγγελίδης :Δεν έχουμε σιτάρι; Θάβουμε τα ροδάκινα και θα σωθούμε 
από τα κουκούτσια; Η λέξη κτηνοτροφία μου θυμίζει εθνική οικονομία.  Το 
πρόβλημα δημιουργήθηκε από την εντατικοποίηση της παραγωγής και τη 
μεγιστοποίηση του κέρδους. Ο Δήμαρχος εκ των υστέρων, έρχεται τώρα και 
αντιλαμβάνεται μία ακόμα ευκαιρία προσωπικής προβολής. Η Βεργίνα, που τόσο 
απασχόλησε τις τοπικές εφημερίδες με τους στάβλους, δεν δικαιούνταν μία θέση στη 
σύσκεψη; Κανείς δεν νοιάστηκε και για άλλα σοβαρά θέματα που απασχολούν την 
πόλη. Ξαφνικά νοιαστήκατε για την κτηνοτροφία. Ποιοι έκαναν την εισαγωγή των 
2000 κεφαλών; Ο Δήμαρχος δεν πείθει . Καταψηφίζω την πρόταση. 
 Γαβρίδης :Το πρόβλημα της ασθένειας δεν υφίσταται στα μοσχάρια μικρής 
ηλικίας. Το πρόβλημα είναι στην εισαγωγή και όχι στην εκτροφή των μικρών ζώων. 
Αν εκτρέφονται υγιεινά, δεν υπάρχει πρόβλημα. 
 Δήμαρχος :Είναι προφανές ότι εάν δεν έκανα αυτήν τη σύσκεψη και δεν 
άνοιγα αυτόν το δημόσιο διάλογο, ούτε ο κ. Αγαθαγγελίδης θα είχε την ευκαιρία να 
μιλήσει για τα θέματα αυτά. Τα θυμάται μόνο όταν είναι να στραφεί κατά του 
Δημάρχου. Τα υπαρκτά αυτά προβλήματα, είναι αντικείμενο της Νομαρχιακής 
Αυτ/σης. Τα θυμούνται όλοι και πετροβολούν όταν ο Δήμαρχος παίρνει πρωτοβουλία 



και ανοίγει δημόσιο διάλογο. Εμείς μιλήσαμε στο πρόγραμμά μας για την 
κτηνοτροφία. Προς τιμήν του  ο κ. Σκουμπόπουλος είπε ότι συμφωνεί στα 11 σημεία. 
Ποιο καταψηφίζετε κ. Αγαθαγγελίδη; Τη δημιουργία του κέντρου πιστοποίησης; 
Αυτό δεν είναι απαραίτητο; Δε βοηθάει τη δημόσια υγεία; Ποια αλήθεια 
καταψηφίζετε; Δεν πρέπει να γίνει ένα εργαστήριο, όπου θα εξετάζονται οι εγκέφαλοι 
όλων των ζώων που θα περνάνε από το βιομηχανικό σφαγείο; Δεν είναι σημαντικό να 
γίνουν οι 2 ημερίδες, που θα έχουν και πληροφόρηση του κόσμου, αλλά και όσων 
ασχολούνται με το κύκλωμα; 
 Η πρότασή μου είναι τα 12 σημεία, με μία διευκρίνιση. Το απόθεμά μας είναι 
8 εκ. Δεν μπορούμε πάνω από 5 εκ. Και αυτό θα δοθεί με την προϋπόθεση ότι η 
Νομαρχιακή Αυτ/ση, ο συνεταιρισμός και το επιμελητήριο, θα βάλουν ισόποσα ποσά, 
άλλως δεν θα συμμετέχουμε. Εμείς είμαστε αρωγοί αυτής της προσπάθειας. Με αυτή 
τη διευκρίνιση τα 12 σημεία να ψηφιστούν, όπως αποφασίστηκαν στην κοινή 
σύσκεψη. 
 Πρόεδρος: Συμφωνείτε με τα 12 σημεία αναφοράς που κατέθεσε ο Δήμαρχος; 

Υπέρ των 12 σημείων ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Δ. Πέτκος, Κ. 
Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, Λ. Τάκης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. Κεσίδης, Α. Ταραλάς, Γ. Μανακούλης. 

Υπέρ των 11 σημείων και κατά του αρ. (7) σημείου, για δημιουργία των Τ.Ε.Ι., 
ψήφισαν οι κ.κ. Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ε. Λευκοπούλου, 
Ι. Ακριβόπουλος, Ε. Κουκουρδής. 

Κατά των 12 σημείων ψήφισε ο σύμβουλος κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Τις απόψεις των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του 
παρόντος θέματος. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εκφράζει τη θέση του σχετικά με την αντιμετώπιση του προβλήματος που 
δημιουργήθηκε από τις «τρελές αγελάδες», νόσος σπογγώδους εγκεφαλοπάθειας 
«Κρόϊτσφελντ Γιάκομπ», ως εξής: 
 

12 ΣΗΜΕΙΑ ΑΝΑΦΟΡΑΣ 
 

1. Αναγκαία καμπάνια ενημέρωσης των πολιτών . 
2. Συν-χρηματοδότηση φορέων ( Δήμος – Νομαρχία – συν/νία  Βοοτρόφων – 

Επιμελητήριο ) με διαχειριστή των χρημάτων το Επιμελητήριο . 
3. Εκπομπή στην κρατική τηλεόραση ΕΤ3 . Την Δευτέρα  έρχεται συνεργείο της 

ΕΤ3 για εκπομπή και θα επισκεφθεί 2 μονάδες κτηνοτροφικές , το 
Βιομηχανικό Σφαγείο και θα πάρει και πλάνα από την ορεινή κτηνοτροφία 
(ελευθέρας βοσκής) . 

4.  Δημιουργία καρτέλας από τα κρεοπωλεία . Υπήρχε διαφωνία από κο 
Κουρνιάκο λόγω κόστους αλλά συμφώνησαν όλοι να προχωρήσει , σε μία 



εβδομάδα θα πρέπει να βγούν τα καρτελάκια και να υπάρξει και εντολή 
Υπουργού Γεωργίας . 

5. Οι 2 ημερίδες που θα γίνουν από την Νομαρχιακή Αυτ/ση στις  24&28 /11 /00 
να κληθούν και εκπρόσωποι από τα Τ.Ε.Ι. Θεσ/κης . 

6. Απαραίτητες οι διαδικασίες επίσπευσης δημιουργίας κέντρου πιστοποίησης . 
7. Δημιουργία των Τ.Ε.Ι. 
8. Κέντρο πιστοποίησης . 
9. Δημιουργία εργαστηρίου ελέγχου ( ΤΕΣΤ ασφαλείας ) 
10. Ορεινή κτηνοτροφία προγραμματισμός . 
11. Εντατικοποίηση προγράμματος εγκαταστάσεων υποδομών  
12. Δημιουργία 5μελούς επιτροπής μελέτης θέματος (υπηρεσίες  φορείς). 

 Γ) Εγκρίνει τη διάθεση ποσού δρχ. 5.000.000 από τον προϋπ/σμό του Δήμου 
για την πραγματοποίηση διαφημιστικής καμπάνιας προς ενημέρωση των πολιτών του 
Ν. Ημαθίας, υπό την προϋπόθεση ότι θα συμβάλλουν και η Νομαρχιακή 
Αυτοδιοίκηση Ημαθίας, η Συντεχνία Βοοτρόφων και το Επιμελητήριο Ημαθίας. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    563/ 2000 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Δ.  Πέτκος Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Κόλβατζης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Λ. Τάκης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  18-1-2001 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


